

# DISASTERLINK

*A Curated Team of Local Responders*



myriad alliance

When disaster strikes China, Give2Asia's network of local disaster response charities provides immediate relief and facilitates long-term recovery.

## The Risks

China—including mainland China, Taiwan, and Hong Kong SAR—are all high-risk regions for natural disasters, each facing distinct yet significant threats. From seasonal floods and typhoons to earthquakes, landslides, and increasingly intense climate-related disasters linked to global warming, these regions highlight the urgent need for resilience in the face of escalating environmental risks.

## The Solution

In 2022 Give2Asia launched **DisasterLink**—a network that has grown to include more than 50 trusted partners across 30+ locations at high risk or vulnerability for natural disasters. Each pre-positioned member is highly invested in the areas they serve, enabling them to help communities rebuild and recover long after the immediate crisis is over.

Give2Asia supports our DisasterLink network members by:

- **Building Capacity**
- **Sharing Knowledge**
- **Enabling Connections**

## The Broader Network

After responding to more than 40 disaster events in Asia over 15 years and raising more than \$80M for local disaster response and recovery, the network has expanded to work on a global scale.

Through the Myriad Alliance for borderless giving, the DisasterLink network ensures that donors can instantly fund key local organizations that bear the brunt of any relief effort while giving those organizations the resources and space they need to focus on their most effective on-the-ground work.

## Learn More

- [give2asia.org/services/disasterlink/](https://give2asia.org/services/disasterlink/)
- [myriad.org/disasterlink](https://myriad.org/disasterlink)

當大中華地區發生天災時，Give2Asia 的在地救援與應變網絡能提供即時援助，並協助中長期的災後重建與復原。

## 風險

大中華地區，包括中國大陸、香港特別行政區和台灣，皆屬於天災高風險區域，面對各自不同卻同樣重大的威脅。從季節性水災、颱風、地震、土石流，到與全球暖化相關、日益加劇的氣候災害。面對不斷升級的環境風險，這些地區建立韌性的需求日益迫切。

## 解決方案

Give2Asia 於 2022 年啟動 DisasterLink 計畫，目前已包含超過 50 個值得信賴的合作夥伴，分佈在 30 多個天災高風險或脆弱地區。這些做好準備的合作夥伴在各自的服務地區投入高度心力、長期耕耘，能在緊急階段之後，持續協助社區進行重建與長期復原。

Give2Asia 透過以下方式支持 DisasterLink 成員：

- 能力建構
- 知識共享
- 促成連結

## 其他網絡

在超過 15 年、協助應對亞洲 40 多次天災、為天災救援與復原工作募款超過 8,000 萬美元後，本網絡現已擴展到全球範圍。

透過「Myriad 無國界慈善聯盟」(Myriad Alliance for borderless giving)，DisasterLink 讓捐贈者能夠即時資助擔任救災主力的當地組織，同時給予這些組織所需的資源和空間，使其能專注於最有效的第一線工作。

## 了解更多

- [give2asia.org/services/disasterlink/](https://give2asia.org/services/disasterlink/)
- [myriad.org/disasterlink](https://myriad.org/disasterlink)